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Zon-op-land:
In de afgelopen maanden is door ons een beleid ontwikkeld, wat Samenstroom kan
gebruiken als richtlijn bij het ontwikkelen van zonneparken:
VoorwaardenSamenstroomZonneparken20210412.pdf. Deze richtlijn is goedgekeurd door
de ALV van 12 april j.l. Hierdoor kunnen wij nu in gesprek met enige projectontwikkelaars,
die -op Venloos grondgebied- intentieovereenkomsten met grondeigenaren zijn aangegaan,
met als doelstelling om hier zonneparken te ontwikkelen. Samenstroom gaat nu verder in
gesprek om te kijken of er gemeenschappelijk belang is, zodanig dat we wellicht in
samenwerking deze projecten vorm kunnen geven. Indien dit concreet wordt, gaan we
hiermee wederom naar de ALV om toestemming te verkrijgen.

Zonder vergunningverlening kunnen deze projecten geen voortgang boeken. De gemeente
is voornemens om halverwege dit jaar (net voor of net na de grote vakantie?) een beleid
vast te stellen om het gebied van nieuwe energie. Op basis van dit beleid zal zij ook een
positie innemen t.a.v. bovengenoemde projecten. Wij hebben overigens onze richtlijn ook
gepresenteerd aan de gemeente (29 mrt ambtelijk overleg), waar er -op informele basis-
instemmend op is gereageerd. Wordt vervolgd.

Zon-op-dak (gebouwde omgeving):
1. Ook project gemeenschapshuis d’n Dorpel is vastgelopen. Op dit moment is niet

helder te krijgen in hoeverre de stichting die de activiteiten bestuurt voordelen kan
verkrijgen van het leggen van zonnepanelen op het dak van een gebouw van de
gemeente (wat de stichting huurt). Op basis hiervan heeft het bestuur van de
stichting (de Splinter) besloten -vooralsnog- niet verder te gaan.

2. In het ambtelijk overleg hebben wij voorgesteld om -vooruitlopend op het komende
gemeentelijk beleid- als uitgangspunt te kiezen dat ieder gemeentelijk dak voorzien
mag worden van zonnepanelen (in navolging van o.m. de gemeente Horst).

3. In het bestuurlijk overleg (19 april), kwam dit terug, waar we o.a. ook de case d’n
Dorpel hebben besproken. Naar aanleiding hiervan is er een vervolgafspraak
gemaakt, om e.e.a. nader uit te werken. Wordt vervolgd.

Ik stel voor om - nadat er nu nog een rondje overleg is geweest (Projectontwikkelaars en
Gemeente)- met de werkgroep een keer te overleggen, met als agenda:

- waar staan we?
- wat willen we doen?
- wie gaat er wat doen?

Ik denk dat eind mei een goed moment is.

Opmerkingen/aanvullingen worden op prijs gesteld.
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